
Pytanie: 

Witam serdecznie, 

pytanie dotyczące wcześniej omawianego tematu mianowicie chodzi o odcinek drogi do Łochowa. 

W dniu 01.09.2020 w odpowiedzi na zadane pytanie przez mieszkańca została uzyskana 

odpowiedź, iż została rozpoczęta procedura związana z przejęciem części drogi od Starosty 

Zielonogórskiego. Czy coś w tej kwestii się ruszyło. Stan drogi jest katastroficzny już od wielu lat.  

 

                                                                                                                                    Przemek 

 

 

 

Odpowiedź: 
 

 
Szanowny Panie, 

 
Uprzejmie informuję, że procedura przejęcia odcinka drogi do Łochowa cały czas jest w trakcie 
realizacji.  
 

Pozdrawiam serdecznie 
 

Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

 


